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ZÁPIS 

z 9. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 
konaného ve středu 31. ledna 2024 od 13 hodin 

v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 
prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D. 
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 
doc. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Studenti: 

Bc. Jana Hrušková 
Ing. Petr Leinweber  
Bc. Martin Šanda 
Bc. Josef Velebný 

Omluvení senátoři: 

Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
Ing. Marie Nevyhoštěná 
doc. Ing. David Veselý, Ph.D. 

Hosté: 

doc. Ing. Petr Česla, Ph.D. (proděkan FChT) 
doc. Ing. Alena Komersová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Dr. (proděkan FChT) 
prof. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
Ing. Martin Šprync (tajemník FChT) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Projednání materiálu „Plán nákupu investic Fakulty chemicko-technologické 
Univerzity Pardubice v roce 2024“ 

3. Projednání dokumentu „Dodatek č. 1 ke Směrnici č. 4/2023 - Přijímací řízení 
pro akademický rok 2024/2025“ 

4. Různé 
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1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice doc. Adam 
přivítal všechny senátory a hosty a informoval o řádně doručených omluvenkách nepřítomných 
senátorů a také o omluvě děkana prof. Němce ze zasedání.  

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání a požádal 
senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky ani doplňující 
návrhy nebyly vzneseny. Senát schválil program 9. zasedání AS FChT UPCE. 

Hlasování: 12–0–0 (pro–proti–zdržel se) 

2. Projednání materiálu „Plán nákupu investic Fakulty chemicko-technologické  
Univerzity Pardubice v roce 2024“ 

Daný materiál uvedl prof. Mošner, proděkan FChT, který sumarizoval, že na celkové částce 
73 943,3 tis. Kč je podíl fakulty ve výši 25 372,9 tis. Kč a zbylých 48 570,4 tis. Kč připadá na ostatní 
zdroje financování (granty a projekty). Plán nákupu investic na rok 2024 byl vedením fakulty 
projednán dne 18. 1. 2024 a investiční komisí dne 19. 1. 2024. V rámci diskuze byl vznesen dotaz na 
zařazení položek plánovaných v rámci projektů, které ještě nebyly přijaty. Důvod zařazení těchto 
položek do investičního plánu vysvětlili proděkan prof. Mošner a tajemník Ing. Šprync. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal a schválil 

„Plán nákupu investic Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice v roce 2024“. 

Hlasování: 12–0–0 

3.  Projednání dokumentu „Dodatek č. 1 ke Směrnici č. 4/2023 - Přijímací řízení 
pro akademický rok 2024/2025“ 

Dokument představil prof. Mošner, proděkan FChT. který uvedl, že dodatek řeší zahrnutí nově 
akreditovaných studijních programů Management udržitelnosti podniků a Chemie pro vědu do 
přijímacího řízení. Obě akreditace již byly projednány Radou pro vnitřní hodnocení Univerzity 
Pardubice. Aby bylo možné již v nadcházejícím roce přijímat studenty do výše uvedených programů, 
je nezbytné tyto studijní programy formou dodatku doplnit do Směrnice č. 4/2023 - Přijímací řízení 
pro akademický rok 2024/2025“. V rámci diskuze byl vznesen dotaz na formu přijímacího testu a možnost 
upřesnění znění podmínek pro jeho prominutí. Proděkan prof. Mošner vysvětlil, že formulace jsou 
v té podobě, v jaké byly schváleny Radou pro vnitřní hodnocení a není tak možné v tuto chvíli kritéria 
měnit nebo doplňovat. Proděkanka doc. Komersová informovala, že v rámci dnů otevřených dveří 
(26. a 27. 1. 2024) byl ze strany uchazečů vznesen dotaz na možnost poskytnutí vzorových testů pro 
přijímací řízení ze strany fakulty. S tímto požadavkem byl již osloven garant studijního programu 
Chemie pro vědu. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal a schválil 

návrh vnitřní normy „Dodatek č. 1 ke Směrnici č. 4/2023 - Přijímací řízení pro akademický rok 

2024/2025“ 

Hlasování: 12–0–0 
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5. Různé 

Předseda AS FChT doc. Adam informoval, že nadále nebude pořizován audiozáznam ze 
zasedání senátu. Možnost pořizování audiozáznamu byla diskutována i v rámci setkání předsedů 
fakultních akademických senátů v rámci UPCE. V rámci diskuze se ukázalo, že u ostatních fakult 
pouze v jednom případě jsou zasedání nahrávána vždy, v jednom případě pouze u hybridních nebo 
on-line zasedáních a v jednom případě pouze tehdy, když se zasedání nemůže zúčastnit sekretářka 
děkana, která pak pořizuje zápis ze zasedání. Zbylé tři fakulty audiozáznam nepořizují. Předseda AS 
FChT doc. Adam v té souvislosti požádal diskutující senátory o bližší spolupráci při finalizaci zápisů 
ze zasedání. 

Předseda AS FChT doc. Adam poděkoval všem přítomným senátorům a hostům za aktivní účast 
a zasedání ukončil.  

V Pardubicích 5. 2. 2024 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D.  
 předseda AS FChT 


